To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 12-02-2023 03:13:42 PM Subject: Fraction of shares	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: 12-02-2023 PM 03:13:42 الموضوع: حساب كسور الأسهم
Messers Jordan Securities Commission, Reference to your letter with reference number (2/1/00006/23) dated (02/01/2023) regarding the fraction shares resulting from the company's capital decrease, please be informed that the company have sold the (1,084) one thousand and eighty four shares in favor of those entitled to them and distributed to them. Best regards,	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين، تحية وبعد، لاحقا لكتابكم رقم (2/1/00006/23) بتاريخ (2023/01/02) بخصوص بيع كسور الأسهم الناشئة نتيجة عملية تخفيض رأسمال شركتنا، يرجى العلم أنه قد تم بيع هذه الأسهم وعددها (1,084) الف وأربع وثمانون سهما لصالح مستحقيها من المساهمين وتوزيعها عليهم.
08-02-2023	08-02-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fares Hakim	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fares Hakim